
Rada Gminy Miedźno
Sesja

 
Protokół nr XII/2019

 
XII Sesja w dniu 26 listopada 2019 
Nagranie z posiedzenia dostępne jest w serwisie YouTube na kanale Gmina Miedźno.
Obrady rozpoczęto 26 listopada 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:42 tego samego 
dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:
1. Piotr Derejczyk – Wójt 
2. Agnieszka Związek – Sekretarz
3. Grażyna Borycka – Główna Księgowa
4. Tomasz Głębocki – Radca prawny
5. Cezary Tetzlaff – przedstawiciel firmy P.B.H. TERMOBUD
6. Mieczysław Szewczyk – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Kłobuckiego
7.  Sołtysi:  Krystyna  Pluta,  Maria  Kujawska,  Mirosław  Zawada,  Wojciech  Bociąga,  Adrian 
Soboniak, Marta Morawiec, Agnieszka Makles, Konstanty Szczypiór, Barbara Piątek.
8. Członkowie Rady Rodziców przy Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Miedźnie
9. Mieszkańcy Gminy Miedźno
 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne 
otworzył  posiedzenie  XII  Sesji  Rady  Gminy  Miedźno.  Poinformował,  że  obrady  są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na sesji obecnych 
było 15 radnych,  co stanowi quorum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz 
podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W związku  z  tym  przewodniczący  Bęben  stwierdził 
prawomocność sesji. Powitał obecnych radnych oraz pozostałych uczestników obrad.
 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.



Przewodniczący zapytał, czy są jakieś propozycje zmian do porządku obrad.
Wójt  zgłosił  wniosek  o  uzupełnienie  porządku  obrad,  poprzez  wprowadzenie  po  punkcie  4, 
punktu, który brzmi: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic sołectwa Miedźno i Dębiniec. 
Księgowa  Borycka  zgłosiła,  aby  uzupełnić  porządek  obrad  o  kolejne  dwa  punkty,  poprzez 
wprowadzenie po punkcie 18, punktów, które brzmią:
19.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok.
20.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 
lata 2019-2038.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał o jakie zmiany w budżecie chodzi.
Księgowa  Borycka  odpowiedziała,  że  Gminie  zostały  przyznane  projekty,  które  należy 
wprowadzić do budżetu Gminy.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz zapytała czego dotyczą projekty.
Księgowa Borycka odpowiedziała,  że są  to  dwa projekty pn.  „Erasmus plus” oraz  jeden pn. 
„Rozbudowa drogi gminnej nr 656026S ul. Dębowa, nr 656026S ul. Sosnowa, nr 656025S ul. 
Ogrodowa, nr 656025S ul. Polna w miejscowości Miedźno”. 
Wiceprzewodniczący Graj zapytał, czy jest to kwestia przyjęcia dofinansowania.
Księgowa  Borycka  odpowiedziała,  że  tak  po  czym  należy  je  wprowadzić  do  budżetu  oraz 
Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Przewodniczący Bęben poddał wniosek dotyczący zmiany porządku obrad pod głosownie. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Zmiana porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.
Przewodniczący przedstawił porządek obrad po zmianie.
1.      Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2.      Przyjęcie proponowanego porządku obrad.



3.      Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Miedźno.
4.      Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Miedźno.
5.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic sołectwa Miedźno i Dębiniec.
6.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Miedźno.
7.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Ostrowy.
8.      Podjęci uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Duże.
9.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Małe.
10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Dębiniec.
11.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Izbiska.
12.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Borowa.
13.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wapiennik.
14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mokra.
15.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Władysławów.
16.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
17.  Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
18.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miedźno 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2020 - 2024.
19.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
20.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 
lata 2019-2038.
21.  Rozpatrzenie  wniosku  grupy  radnych  Rady  Gminy  Miedźno  z  dnia  15  października
w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Miedźno. 
22.  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.
23.  Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
24.  Interpelacje i wolne wnioski.
25.  Zakończenie obrad XII sesji Rady Gminy.
 
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z X sesji Rady Gminy Miedźno.
Wobec  braku  uwag  Przewodniczący  poddał  protokół  z  X  sesji  Rady  Gminy  Miedźno  pod 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Protokół został przyjęty.
 
4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XI sesji Rady Gminy Miedźno.



Wobec  braku  uwag  Przewodniczący  poddał  protokół  z  XI  sesji  Rady  Gminy  Miedźno  pod 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Protokół został przyjęty.
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic sołectwa Miedźno i Dębiniec.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany granic sołectwa Miedźno i Dębiniec. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 87/XII/2019.

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Miedźno.
Zastępca  kierownika  Anna  Kuras  omówiła  projekty  uchwał  w  sprawie  uchwalenia  Statutu 
Sołectw dla wszystkich Sołectw Gminy Miedźno. Wyjaśniła zmiany wprowadzone do Statutów 
przez mieszkańców na zebraniach sołeckich. 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak



Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 88/XII/2019.
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Ostrowy.
Radny  Ciesielski  zapytał  jaka  liczba  członków  rady  sołeckiej  została  ustalona  na  zebraniu 
sołeckim
w Ostrowach.
Zastępca kierownika Kuras odpowiedziała,  że nie zostały zgłoszone zmiany,  w tym zakresie, 
dlatego też skład rady sołeckiej pozostał taki jak w pierwotnym zapisie Statutu.
Radny Ciesielski powiedział, że z tego co pamięta podana została większa liczba składu rady 
sołeckiej.
Wójt  powiedział,  że  na zabraniu  sołeckim padało  wiele  wniosków w tej  kwestii.  Postanowił 
jednak nie wpisywać większej liczby członków Rady Sołeckiej w Ostrowach nad Okszą, z tego 
powodu, że na ostatnim zebraniu, po zakończeniu głosowania w wyborach sołtysa, duża część 
mieszkańców opuściła zebranie sołeckie, co spowodowało, że wybór Rady Sołeckiej był bardzo 
utrudniony. Nie było wystarczającej liczby kandydatów d Rady.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Ostrowy. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymał ona numer 89/XII.2019.
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Duże.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Duże. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 90/XII.2019.
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Małe.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kołaczkowice Małe. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 91/XII.2019.
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Dębiniec.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Dębińca. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 92/XII.2019.
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Izbiska.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Izbiska. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 93/XII.2019.
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Borowa.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Borowa. 
Wyniki głosowania



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 94/XII.2019.
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wapiennik.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Wapiennik. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 95/XII.2019.
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mokra.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Mokra. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 96/XII.2019.
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Władysławów.
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Władysławów. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:



ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Piotr Wawrzyniak
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 97/XII.2019.

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Księgowa Borycka omówiła projekt uchwały.
O godz. 14.31 do obrad XII sesji Rady Gminy Miedźno dołączył radny Wawrzyniak.
Wójt uzupełniając wypowiedz głównej księgowej powiedział, że przedstawiony projekt uchwały 
jest  obniżeniem  podatków  w  stosunku  do  stawek  ustawowych.  Przedstawił  różnicę  stawek 
podatku  od  nieruchomości  zawartych  w  ustawie  o  podatkach  i  opłatach  lokalnych  oraz 
zaproponowane w projekcie uchwały. 
Wiceprzewodniczący  Graj  powiedział,  że  proponowane  stawki  znajdujące  się  w  projekcie 
uchwały są wyższe aż o 20%. Jest to bardzo dużo. Dodał, że nie wszystkich mieszkańców stać na 
taką  podwyżkę.  Zaproponował,  aby  zwiększenie  stawek  wynosiło  10%.  Przedstawiając 
propozycję zmian stawek podatku od nieruchomości zapytał czego dotyczy zapis w projekcie 
uchwały w paragrafie 1 punkt 2 podpunkt e) „innych – 8,00 zł od 1m2 powierzchni użytkowej”.
Wójt odpowiedział, że są to m.in. domki letniskowe. 
Wiceprzewodniczący  Graj  przechodząc  do  kolejnego  zagadnienia  zapytał,  dlaczego 
zaproponowano obniżkę  stawki  do  zapisu  w paragrafie  1  punkt  2  podpunkt  e)  „zajętych  na 
prowadzenie  odpłatnej,  statutowej  działalności  pożytku  publicznego  –  4,20  zł  od  1m2 
powierzchni  użytkowej.”  Dodał,  że  poprzednia  kwota  wynosiła  7,68 zł  od  1m2 powierzchni 
użytkowej. 
Wójt  powiedział,  że  stawka ta  jest  wynikiem „polityki  podatkowej”,  która  od  wielu  lat  jest
w Gminie stosowana.
Wiceprzewodniczący Graj zaproponował, aby utrzymać stawkę na tym samym poziomie, który 
był do tej pory wynoszącą 7,68 zł. Podkreślił, że jest to działalność odpłatna. Dodał, że składa 
wniosek dotyczący określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Wójt  odniósł  się  do  wniosku  wiceprzewodniczącego  Graja.  Dodał,  że  obniżanie  stawek 
podatkowych jak i innych opłat ponoszonych na rzecz Urzędu Gminy należy z jakiś funduszy 
pokryć. Gmina musi działać tak, aby te pieniądze uzyskać. Nadmienił, że wiceprzewodniczący 
Graj zawsze wykazywał troskę, że obniżanie stawek podatków lokalnych powoduje obniżenie 
kwoty subwencji. 
Wiceprzewodniczący Graj poprosił o przypomnienie kwestionowania z jego strony wysokości 
stawek. Dodał, że nie przypomina sobie takiej sytuacji.
Wójt odpowiedział, że można to sprawdzić w protokołach z poprzednich sesji Rady Gminy.
Wiceprzewodnicząca Miskiewicz powiedziała, że rozumie stanowisko Wójta, który stara się aby 
dochody Gminy były jak największe. Wiąże się to z gminnymi inwestycjami. Jednak stwierdziła, 
że 20% to duża zmiana. Dodała, że przychyla się do propozycji wiceprzewodniczącego Graja.
Przewodniczący Bęben zgłosił dwa wnioski formalne. Pierwszy wniosek dotyczy zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 2 pkt a), z proponowanej 0,66 zł na 0,60 zł. Drugi wniosek dotyczy zmiany 
stawki określonej w § 1 ust. 2 pkt b), z proponowanej 20,00 zł na 19,50 zł. 



Radna Makles  w swojej  wypowiedzi  także  poparła  propozycję  wiceprzewodniczącego Graja. 
Dodała, że będąc sołtysem w poprzedniej kadencji zauważyła, że duża liczba mieszkańców ma 
problem z płatnościami. 
O godz. 14.43 do obrad XII sesji Rady Gminy Miedźno dołączył Mieczysław Szewczyk. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że Gmina w ten sposób może stracić na subwencji. Dodał, że 
nie są to jeszcze najwyższe stawki. W wielu gminach podatki są podnoszone.
Wójt powiedział, że rozumie, że mieszkańcy nie będą zadowoleni z podwyżki stawek. Jednak 
trzeba wziąć pod uwagę fakt, że Gmina będzie realizować inwestycje. Wyjaśnił, że nie jest to 
zysk  dla  Gminy.  Mieszkańcy  wpłacający  należności  z  tytułu  podatków  przyczyniają  się  do 
realizacji inwestycji. 
Wiceprzewodniczący Graj powiedział, że nie należy obciążać mieszkańców kosztami. 
Wójt nadmienił, że wiceprzewodniczący Graj zgłosił kilka wniosków, więc każdy z nich musi 
być głosowany oddzielnie.
O godz. 14.54 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 15.15 Przewodniczący wznowił obrady XII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno. 
Przewodniczący poprosił  o  powstanie  wszystkich  obecnych  na  sali  i  uczczenie  minutą  ciszy 
śmierć Skarbnika Gminy Miedźno Andrzeja Klucznego. Wszyscy radni oraz goście zgromadzeni 
na sali obrad powstali. 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 1 pkt a), z proponowanej 0,89 zł na 0,82 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Graja dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 1 pkt a z proponowanej 0,89 zł 
na 0,82 zł.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 1 pkt c), z proponowanej 0,24 zł na 0,22 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Graja dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 1 pkt c z proponowanej 0,24 zł 
na 0,22 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński



PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 1 pkt d), z proponowanej 0,24 zł na 0,22 zł. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Graja dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 1 pkt d z proponowanej 0,24 zł 
na 0,22 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 2 pkt a), z proponowanej 0,66 zł na 0,61 zł. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Graja dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 2 pkt a z proponowanej 0,66 zł 
na 0,61 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 2 pkt b), z proponowanej 20,00 zł na 18,70 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Graja dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 2 pkt b z proponowanej 20,00 zł 
na 18,70 zł. 



Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 2 pkt e) tiret pierwszy, z proponowanej 4,20 zł na 3,85 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek  radnego  Graja  dot.  zmiany  stawki  określonej  w  §  1  ust.  2  pkt  e  tiret  pierwszy
z proponowanej 4,20 zł na 3,85 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz, 
Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnego Graja dotyczący zmiany stawki 
określonej w § 1 ust. 2 pkt e) tiret trzeci z proponowanej 4,20 zł na 7,68 zł. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek  radnego  Graja  dot.  zmiany  stawki  określonej  w  §  1  ust.  2  pkt  e  tiret  trzeci
z proponowanej 4,20 zł na 7,68 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Konrad Puchała, Waldemar Wosiński
PRZECIW (8)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Małgorzata Grzyb, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Zbigniew Ciesielski, Dorota Miśkiewicz, Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.



 
Przewodniczący  Bęben  poddał  pod  głosowanie  własny  wniosek  dotyczący  zmiany  stawki 
określonej
w § 1 ust. 2 pkt a), z proponowanej 0,66 zł na 0,60 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Bębna dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 2 pkt a z proponowanej 0,66 zł 
na 0,60 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Konrad Puchała
Wniosek został przyjęty.
 
Przewodniczący  Bęben  poddał  pod  głosowanie  własny  wniosek  dotyczący  zmiany  stawki 
określonej
w § 1 ust. 2 pkt b), z proponowanej 20,00 zł na 19,50 zł.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Bębna dot. zmiany stawki określonej w § 1 ust. 2 pkt b z proponowanej 20,00 
zł na 19,50 zł. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Dorota Miśkiewicz
Wniosek został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka 
Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski, Elżbieta Makles, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)



Zbigniew Graj, Konrad Puchała
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 98/XII/2019.
 
17.  Podjęcie  uchwały  w sprawie obniżenia  ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego.
Księgowa Borycka omówiła projekt uchwały.
Radny Wosiński zgłosił wniosek dotyczący obniżenia ceny skupu żyta z proponowanej kwoty 
50,00zł na 47,00zł.
Przewodniczący Bęben poddał wniosek radnego Wosińskiego pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek radnego Wosińskiego dot. obniżenia ceny skupu żyta z proponowanej kwoty 50,00zł na 
47,00zł.
Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała, 
Waldemar Wosiński
PRZECIW (7)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Miśkiewicz, Czesław Trzepizur
Wniosek nie został przyjęty.
 
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego.
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Zdzisław  Bęben,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka 
Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (3)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Zbigniew Ciesielski, Elżbieta Makles, Konrad Puchała
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 99/XII/2019.
 
18.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Wieloletniego  Programu Współpracy  Gminy 
Miedźno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2020-2024.
Stażysta Marta Morawiec omówiła treść uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  Wieloletniego Programu Współpracy Gminy Miedźno
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2020-2024. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak,  Waldemar  Wosiński,  Mirosław 
Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 100/XII/2019.
O godz. 15.35 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 15.37 Przewodniczący wznowił obrady XII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.
Księgowa Borycka omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak,  Waldemar  Wosiński,  Mirosław 
Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 101/XII/2019.
 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno 
na lata 2019-2038.
Księgowa Borycka omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata 
2019-2038. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak,  Waldemar  Wosiński,  Mirosław 
Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 102/XII/2019.
 



21. Rozpatrzenie wniosku grupy radnych Rady Gminy Miedźno z dnia 15 października
w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej. 
Zgłoszono  kandydatury  radnego  Wosińskiego,  radnej  Stobieckiej  oraz  radnego  Ciesielskiego. 
Wszyscy wyrazili zgodę.
Mieczysław Szewczyk zwrócił  uwagę, aby odczytać wniosek, w sprawie odwołania z funkcji 
Przewodniczącego.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  odczytała  wniosek  grupy  radnych  Rady  Gminy  Miedźno,
w sprawie odwołania z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Miedźno Zdzisława Bębna. 
Przewodniczący Bęben wyjaśnił, że przerwa podczas X obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 
Miedźno  została  ogłoszona  w  celu  dalszych  wyjaśniań  w  niniejszej  sprawie.  Ponadto  po 
wypowiedzi mec. Zujewskiej można było stwierdzić, iż pierwsze trzy punkty porządku obrad 
zostały opracowane, przez co ogłoszenie przerwy nie narusza przepisów prawa.
Przewodniczący Bęben poddał skład komisji skrutacyjnej pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
składu Komisji Skrutacyjnej. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb, 
Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, 
Małgorzata  Szymonik,  Czesław Trzepizur,  Piotr  Wawrzyniak,  Waldemar  Wosiński,  Mirosław 
Zielonka
Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty.
O godz. 15.52 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 16.10 Przewodniczący wznowił obrady XII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodnicząca  komisji  skrutacyjnej  Ewelina  Stobiecka  przedstawiła  proces  przebiegu 
głosowania.  Następnie  kolejno  odczytani  radni  podchodząc  do  urny  oddali  swój  głos,
w głosowaniu tajnym.
Radna Stobiecka po zakończeniu głosowania poprosiła przewodniczącego Bębna o ogłoszenie 
przerwy technicznej. 
O godz. 16.10 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną. W czasie trwania przerwy komisja  
skrutacyjna przystąpiła do ustalenia wyników głosowania.
O godz. 16. 15 Przewodniczący wznowił obrady XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący  Bęben  poprosił  przewodniczącą  komisji  skrutacyjnej  o  odczytanie  wyników 
głosowania. 
Przewodnicząca komisji skrutacyjnej Ewelina Stobiecka odczytała wyniki głosowania. Wyniki 
głosowania przedstawiały się następująco:
- „tak”- 5 głosów;
- „nie” – 10 głosów.
Komisja  skrutacyjna  stwierdza,  że  radny  Zdzisław  Bęben  nie  został  odwołany  z  funkcji 
przewodniczącego Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben podziękował za zaufanie oraz oddane głosy. Dodał, że ma nadzieje, że 
współpraca będzie owocna dla dobra Gminy.
 
22. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.



Przewodniczący  Bęben  odczytał  informację  o  złożonych  oświadczeniach  majątkowych. 
Następnie przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad.
 
23. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.
Wójt  przedstawił  informację  z  działalności  pomiędzy  sesjami  obejmującą  okres  od  dnia  27 
sierpnia 2019 r. do 25 listopada 2019 r. Ponadto poinformował, że w dniu 25 listopada br. do 
Urzędu  Gminy  wpłynęło  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Śląskiego,  dotyczące 
unieważnienia podjętego zarządzenia Wójta Gminy Miedźno nr 84/2019 w sprawie odwołania 
dyrektora Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Miedźnie. Nadmienił, że rozstrzygnięcie to w 
najbliższym czasie  zostanie  zaskarżone  do  Sądu  Administracyjnego.  Ze  względu  na  sądowy 
charakter sprawy, do momentu rozstrzygnięcia sądowego nie będzie udzielał odpowiedzi, w tej 
kwestii. Dodał, że trwa również spór przed sądowy, który dotyczy zakończenia prac związanych 
z termomodernizacją budynku ZSP w Miedźnie. Tej sytuacji również nie będzie komentował ze 
względu na ten sam charakter sprawy. Ponadto powiedział, że każda krytyka skierowana w stronę 
firmy może zakończyć się sporem sądowym. Poprosił o wyrozumiałość. 
O godz. 16.45 salę obrad opuścił radny Trzepizur.
 
24. Interpelacje i wolne wnioski.
Przewodniczący Bęben przedstawił paragraf 41 uchwały nr 135/XIX/2012 Rady Gminy Miedźno 
z dnia 27 marca 2012 r. w sprawie Statutu Gminy Miedźno. Następnie odczytał wniosek Komisji 
Skarg,  Wniosków  i  Petycji  w  sprawie  dodatkowych  wyjaśnień  dotyczących  pisma  Urzędu 
Marszałkowskiego. Nadmienił, że Komisja Skarg, Wniosków i petycji nie powinna opracowywać 
takich wniosków. Jej zadaniem jest rozpatrywanie spraw. 
Radny  Wosiński  powiedział,  że  wniosek  został  złożony  celem  rozwiania  wątpliwości 
dotyczących  pisma  z  Urzędu  Marszałkowskiego.  Dodał,  że  wniosek  nie  ma  na  celu  oceny 
działalności Wójta Gminy Miedźno. Ponadto zgłosił, że informacje odnośnie kursów autobusów 
są nieczytelne. Nie wszyscy mieszkańcy mogą zaczerpnąć informacji poprzez internet. Zwrócił 
uwagę również na lepsze oznakowanie przystanku autobusowego koło kościoła w Miedźnie. 
Wójt odnosząc się do wniosku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że od kilku lat  
wnioski komisji były poddawane pod głosowanie przez Radę Gminy na sesjach. Nadmienił, że 
Komisja powinna zajmować się rozpatrywaniem skarg dotyczących działalności Wójta Gminy 
tylko  w  przypadku,  gdy  jest  ona  rzeczywiście  skargą.  Mimo  informacji  radcy  prawnego 
dotyczącej kwalifikacji  pisma, Komisja nadal zajmowała się tą sprawą, co nie powinno mieć 
miejsca. Dodał, że skoro radny Wosiński jako pierwszy podpisał wniosek dotyczący odwołania z 
funkcji przewodniczącego za popełniony błąd, to może Rada Gminy powinna zastanowić się nad 
jego  odwołaniem  z  funkcji  przewodniczącego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji.  Błędem 
radnego Wosińskiego było dwukrotne prowadzenie obrad Komisji nad sprawą, która nie należy 
do  jej  kompetencji.  Odnosząc  się  do  transportu  publicznego  powiedział,  że  mieszkańcy 
informowani  są  na bieżąco.  Niestety informacje wywieszane na tablicach ogłoszeń często  są 
zrywane  bądź  zaklejane.  Nadmienił,  że  podczas  omawiania  sprawozdania  z  działalności 
pomiędzy sesjami nie dodał informacji, że został ogłoszony przetarg na inwentaryzacyjny odbiór 
odpadów, który będzie obejmował okres 4 miesięcy. Do Urzędu Gminy w płynęły dwie oferty.
Wiceprzewodniczący  Graj  zapytał  do  jakiego  miejsca  zostanie  przebudowana  ul.  Polna
w Miedźnie.
Wójt  odpowiedział,  że  ul.  Polna  będzie  przebudowana  do  posesji  nr  4.  Dodał,  że  zostanie 
utworzona również zatoczka przystosowana do zawracania większych samochodów. 
Wiceprzewodniczący graj zapytał, czy wiąże się to z wykupem części działek.



Wójt  odpowiedział,  że  w tej  kwestii  odbyło się spotkanie z mieszkańcami.  Jeżeli  właściciele 
działek wyrażą zgodę na zajęcie fragmentu działki, to wykup będzie dokonywany częściowo na 
podstawie  indywidualnego  wniosku  mieszkańca.  Jeżeli  jednak  zgoda  nie  zostanie  wyrażona, 
Gmina będzie musiała dokonać wydzielenia geodezyjnego i przymusowego wykupu.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał jak wygląda sprawa z dodatkowym ogrzewaniem przy ZSP
w Miedźnie. Dodał, że przejeżdżając w niedalekim czasie koło budynku widziała nadal stojący 
kontener. Stąd zadane pytanie. 
Wójt  odpowiedział,  że  dopóki  trwa umowa z firmą,  kontener  będzie stał  przy budynku ZSP
w Miedźnie.  Odnosząc  się  do  wcześniejszej  wypowiedzi  powiedział,  że  kwestia  ta  dotyczy 
sprawy konfliktowej i nie będzie udzielał wypowiedzi na ten temat publicznie. Uchylił się od 
odpowiedzi.
Mieczysław  Szewczyk  zabierając  głos  powiedział,  że  jako  mieszkaniec  Gminy  Miedźno 
przyglądając się działalności Wójta oraz Przewodniczącego Rady Gminy mógłby określić ją jako 
„bezkarność i niesprawiedliwość”. Wynikiem tego jest łamanie przepisów prawa. 
Wójt nawiązując do wypowiedzi Mieczysława Szewczyka powiedział, że również przygląda się 
jego działalności jako radnego powiatowego, a właściwie jej braku. Stwierdził, że jest to „zwykłe 
lenistwo”. Nadmienił, że o swoją ocenę działalności nie musi się martwić. Przedstawiły ją wyniki 
ostatnich wyborów parlamentarnych.
Mieszkanka Gminy Miedźno Pani Florczyk zabierając głos powiedziała, że odwołanie dyrektora 
ZSP  w  Miedźnie  wywołało  wielkie  oburzenie  wśród  rodziców.  Zaznaczyła,  że  decyzja  ta 
wprowadziła  również duże zamieszanie do szkoły i  przedszkola.  Uczniowie trzykrotnie  mieli 
zmieniany plan lekcji. Dużo zajęć jest odwołanych. Ponadto w dniu kiedy został rozstrzygnięty 
konkurs  na  stanowisko  dyrektora  ZSP  doszło  do   „krytycznej  sytuacji”.  Pani  Florczyk 
przedstawiła  przebieg  sytuacji.  Stwierdziła,  że  decyzja  Wójta  była  przejawem  lekceważenia 
rodziców.  Zapytała  kto  poniesie  koszty  związane  z  odwołanie  się  przez  Wójta  do  Sądu 
Administracyjnego w sprawie rozstrzygnięcia nadzorczego.
Wójt stwierdził, że wypowiedz Pani Florczyk to manipulacja. Dodał, że nie zna ona w ogóle 
polityki działalności szkoły. Plany lekcji poszczególnych klas zmieniają się nawet kilkukrotnie
w  ciągu  roku.  Jest  to  wynikiem  zmiany  arkusza  organizacyjnego.  W momencie  odwołania 
dyrektora  ze  stanowiska,  została  wyłoniona  osoba  pełniąca  obowiązki  tegoż  dyrektora.  Jej 
obowiązkiem było zapewnienie zastępstwa w taki sposób, aby nie doszło do takiej sytuacji jaką 
przedstawiła Pani Florczyk. Odnosząc się do rozstrzygnięcia Wojewody Śląskiego powiedział, że 
zaznaczył  on,  że  sprawa  powinna  zostać  skierowana  do  organów  ścigania.  Nie  zostało  to 
wykonane ze względu na oczekiwanie na wyjaśniania. Dodał,  że na podstawi rozstrzygnięcia 
nadzorczego wystąpi z zawiadomieniem o możliwości popełnienia przestępstwa. Odpowiadając 
na pytanie dotyczące pokrycia kosztów odpowiedział, że jest to zakres regulowany w przepisach 
prawa. Dopóki wyrok nie zapadł nie ma konieczności zapłaty. 
Pan Piątek zapytał co ma zrobić Wykonawca, aby otrzymać zapłatę od Gminy.
Wójt odpowiedział, że w pierwszej kolejności zakończyć prace, a następnie wystawić poprawna 
fakturę.
Pan Piątek powiedział, że faktura została już wystawiona.
Wójt odpowiedział, że jeżeli prace zostałyby zakończone, a faktura wystawiona prawidłowo, to 
zapłata zostałaby uiszczona. 
Przedstawiciel konsorcjum Cezary Tetzlaff zabierając głos powiedział, że to co usłyszał podczas 
obrad sesji jest bulwersujące. Zaznaczył, że strony nie są w sporze sądowym. Wykonawca wnosi, 
aby spór został zakończony w sposób ugodowy. Dodał, że Wójt nie chce podjąć rozmowy. Na 
początku listopada Gmina otrzymała projekt ugody sądowej.



Przewodniczący Bęben poprosił o zakończenie wypowiedzi.
Przedstawiciel  Tetzlaff  powiedział,  że  nie  został  mu  wyznaczony  czas  w  jakim  miałby  się 
zmieścić.
Przewodniczący Bęben powiedział, że określony czas już dobiegł końca. 
Przedstawiciel Tetzlaff powiedział, aby Przewodniczący przerywał jego wypowiedzi. Wyjaśnił, 
że nie ma sprawy sądowej, Wykonawca jest gotowy do podjęcia umowy. Nawiązał do pisma 
skierowanego  przez  Gminę  w  dniu  12  listopada  br.,  które  wskazuje  na  to,  że  firma  jest 
nierzetelna. Następnie zawiązał do odstąpienia przez Wykonawcę od umowy, które miało miejsce 
w dniu 18 sierpnia br. 
Wójt wyjaśniając powiedział, że Gmina nie jest z Wykonawcą w sporze sądowym tylko przed 
sądowym.  Dodał,  że  w  momencie  opuszczenia  terenu  przez  Wykonawcę,  wystąpił
o przygotowanie projektu ugody.  Jednak nie każda forma ugody może zostać zaakceptowana 
przez Gminę. Nadmienił, że wolałby już nie zabierać głosu w tej sprawie. Jeżeli konsorcjum jest 
gotowe do podjęcia rozmów, nie widzi on żadnych przeszkód, aby taką rozmowę podjąć. 
Przedstawiciel Tetzlaff powiedział,  że zgodnie z wypowiedzią Wójta czeka na zaproszenie do 
rozmowy. 
Wójt powiedział, że od końca sierpnia jest gotów do podjęcia rozmowy. Poprosił o propozycję 
spotkania, tak aby wszystkim pasowało.
Przedstawiciel Tetzlaff powiedział, że 28 października br. przekazał propozycję ugody. Jednak ze 
strony Gminy nie było żadnej odpowiedzi. Dodał, że jeżeli będzie taka możliwość to po obradach 
Rady Gminy ustali spotkanie.
Wójt odpowiedział, że odpowiedz na propozycję ugody została przekazana konsorcjum. Jednak 
podkreślił, że należy dokładnie przeanalizować otrzymana propozycje, co wymaga czasu.
Przedstawiciel Tetzlaff odpowiedział, że przez okres 15 dni Gmina w ogóle nie odniosła się do 
propozycji ugody.
O godz. 17.35 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 17.36 Przewodniczący wznowił obrady XII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Mieczysław Szewczyk  powiedział,  że  w grupie  radnych „wspólnego dobra”  nikt  nie  zabiera 
głosu
w  dyskusji.  Dodał,  że  na  dzisiejszych  obradach  Rady  Gminy  widać  arogancje  Wójta
w stosunku do radnego Wosińskiego. Dodał, że wypowiedz ta nie jest w ocenie Wójta. Odczytał 
definicję „arogancja władzy”. 
Przewodniczący Bęben poprosił o zaprzestanie ubliżania Wójtowi. 
Wójt odpowiadając stwierdził, że „w mistrzostwie arogancji Pan Szewczyk jest daleko przede 
mną”. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz poinformowała, że od dnia 27 sierpnia 2019 roku do dnia 25 
listopada 2019 roku do Biura Rady wpłynęły następujące pisma:
-  informacja  Rady Miasta  Żory  o  podjęciu  uchwały  nr  175/XI/2019  w sprawie  wystąpienia
z  apelem do  Posłów na  Sejm RP o  odrzucenie  projektu  ustawy o  zmianie  ustawy –  Prawo 
geologiczne i górnicze oraz ustawy o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, 
udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko;
- wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczący wyjaśnień na temat Termomodernizacji 
budynku Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Miedźnie. 
Pismo do wglądu dostępne w Biurze Rady. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  odczytała  także  zaproszenie  Stowarzyszenia  Kreatywnych 
Kobiet na oglądanie bajki pt. „ Królewna śnieżka i 7 krasnoludków” w dniu 8 grudnia 2019 r.



w  Ochotniczej  straży  Pożarnej  w  Ostrowach  nad  Okszą.  Poprosiła  radną  Szymonik 
przedstawienie szczegółów. 
Radna Szymonik odniosła się do wypowiedzi Pani Florczyk. 

 25. Zakończenie obrad XII sesji Rady Gminy.
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno 
Zdzisław Bęben zamknął posiedzenie XII sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 17.42.

Przewodniczący
Rada Gminy Miedźno
(-) Zdzisław Bęben

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


